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INTERPELACJA 

w sprawie: wykonania barier energochłonnych między jezdnią z torowiskiem na ul. Hetmańskiej 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Na ulicy Hetmańskiej, szczególnie na odcinku od ronda Starołęka do Dolnej Wildy, często dochodzi do 

wypadków samochodowych, których skutkiem jest wpadanie samochodów na torowiska tramwajowe.  

W związku z planami modernizacji torowiska tramwajowego w 2018 r., zwracam się z prośbą 

o rozważenie montażu barier energochłonnych pomiędzy jezdnią a torowiskiem tramwajowym, które 

ograniczyłyby takie przypadki. W przypadku braku wymaganego miejsca, można rozważyć montaż barier 

energochłonnych linowych. 

Przyczyniłoby się to do poprawy funkcjonowania transportu publicznego, ograniczając czas przestojów 

tramwajów po wypadkach samochodowych. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 


